
 Spolek přátel gymnázia Slaný 
ŠKOLNÍ ROK  2019/2020 

Zápis ze schůze Rady  
ze dne 19. 11. 2019 od 16:00, Gymnázium V. B. Třebízského, Slaný 

Přítomní:  
členové Rady:  
Luboš Zápotocký (Prima), Veronika Jirásková (Sekunda), Alena Veselá (Tercie), 
Lucie Beznosková (Kvarta), Radka Pospíšilová (Kvinta), paní Poledníková (Sexta), 
Markéta Baňková (Septima), Jitka Vorlíčková (Oktáva), Vlasta Priknerová (I. A, III. A), 
Pavlína Broďáni (I. B), Petra Kolářová (III. B) 

členové Výboru: 
Vladimír Hýka, Štěpánka Laštůvková, Martin Šturm 

hosté:  
Vladimír Kulich 

1.  ÚVOD  
Předseda Spolku pan Vladimír Hýka přivítal přítomné a zahájil schůzi vloženým 
bodem programu - hlasováním o úhradě pronájmu kaple, občerstvení pro maturitní 
komisi a květin pro třídní učitele maturitním ročníkům. Hlasování předcházela 
žádost zástupců studentů z řad maturitních ročníků. Do diskuzi bylo hlasováno. 
Úhrada výše uvedeného byla zamítnuta 10 hlasy, 3 proti, 1 se zdržel. 

2. ZMĚNA STANOV SPOLKU - SCHVÁLENÍ DODATKU Č. 2. 
 Předseda Spolku pan Vladimír Hýka informovala přítomné o obsahu Dodatku č. 2 

a důvodu jeho sepsání.  
Dodatek č. 2 byl schválen 14 hlasy. 

3. RŮZNÉ 
 Byla diskutována potřeba úprav Stanov Spolku, a to tak, aby byly pro činnost 

Spolku, funkci Předsedy i školu plně vyhovující. Pomoc při úpravě stanov Spolku 
nabídla paní Vlasta Priknerová, která je účetní neziskových organizací. Bylo 
domluveno, že Výboru zašle návrh úprav Stanov, které budou projednány na příští 
schůzce Spolku. 

 Dále někteří členové Rady projevili zájem o aktivější účast ve Spolku. Z diskuze 
vzešla myšlenka častějšího scházení se členů, kteří o to budou mít zájem, a 
nalezení aktivit, které by Spolek dále rozvíjely. 

  
4. ZÁVĚR  

Byl navržen termín další schůze Rady, a to na pondělí 13. 1. 2020 v budově 
gymnázia ve Slaném. Všem čelnů Rady bude s předstihem zaslána pozvánka        
e-mailem. 
 
Ve Slaném dne 19. 11. 2019 

Zapsala: Veronika Jirásková 
Ověřila: Štěpánka Laštůvková


